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خبر

تعیین دستمزد برای یک  سال آینده 
کار سختی است

یک کارشناس حوزه کار با بیان اینکه بدون تعریف خط معیشت، 
امکان تعیین دستمزد کارگران به صورت جدی و منطقی در 
کشور وجود ندارد، گفت: تجربه سال های گذشته نشان داده 
نتوانستیم دستمزدها را متناسب با شرایط اقتصادی تعریف 
کنیم و این مسأله تأثیر جدی بر معیشت خانوارها داشته است. 
حمید حاج اسماعیلی اظهار کرد:در سال های اخیر در خصوص 
تعیین دستمزد بر مبنای خط فقر اهتمام کافی صورت نگرفته 
و هر سال درگیر مباحث حاشیه ای در این خصوص بوده ایم در 
حالی که باید به طور شفاف شاخصی در زمینه تعیین دستمزد 

تعریف کنیم.
وی تعریف خط معیشت را یکی از مقدمات تعیین مزد دانست 
که در همه کشورها وجود دارد و گفت: اینکه برای یک منطقه 
جغرافیایی یا شهرهای کوچک و بزرگ قرار است چگونه تعریف 
شود، بحث دیگری است ولی این مولفه در تعیین مزد باید 
مداخله داشته باشد. همانطور که برای حداقل مزد به نرخ تورم 
رسمی نیاز داریم به همان میزان نیازمند تعریف خط معیشت 

هستیم.
این کارشناس حوزه کار با اعتقاد به اینکه تعیین مزد برای 
۱۲ماه آینده کار سختی است، اظهار کرد: بدون تعریف خط فقر 
امکان تعیین مزد به صورت جدی و منطقی وجود ندارد و تجربه 
سال های گذشته نشان داده نتوانسته ایم دستمزدها را متناسب 
با شرایط اقتصادی برای خانوارهای کارگری تعریف کنیم و این 

مسأله تأثیر جدی بر وضع معیشت کارگران داشته است.
مؤلفه های  خصوص  در  باید  دولتها  افزود:  اسماعیلی  حاج 
اقتصادی مورد تأیید سازمان های رسمی کشور مثل بانک مرکزی 
پاسخگو باشند. اگر چنین تعاریفی داشته باشیم مسئولانه تر 

می توانیم به مبحث دستمزد ورود کنیم.
وی متذکر شد: مجلس در سال های گذشته مرکز آمار را به عنوان 
مرجع رسمی اعلام خط معیشت معرفی کرده و اعلام نرخ تورم 
و باقی آمارها از وظایف جدی و اساسی مرکز آمار است. بانک 
مرکزی هم به دلیل سیاستهای پولی و مالی یکی دیگر از مراجع 
رسمی کشور است و به آمارهایی که اعلام می کند اتکا و اعتنا 
می شود ولی یک بخش دیگر هم ماموریت اعلام آمار را دارد و 
آن بخش رفاهی وزارت کار است و اساسا تعریف خط معیشت 

جزو وظایف معاونت رفاهی این وزارتخانه است.
حاج اسماعیلی ادامه داد: ارزیابی و بررسی میدانی خط فقر، 
حمایتهای اجتماعی، تامین نیازهای مردم و مشکلات معیشتی 
از جمله وظایف معاونت رفاه وزارت کار است بنابر این وقتی 
متولی این کار را در کشور داریم باید تعریف آن را به عنوان یکی 

از مولفه های اساسی در تعیین دستمزد مدنظر قرار بدهیم.
این کارشناس حوزه کار درعین حال به نمایندگان کارگران در 
شورای عالی کار توصیه کرد تا از دبیرخانه شورا بخواهند خط 
معیشت را به عنوان یک مطالبه اساسی از بانک مرکزی، مرکز 
آمار و معاونت رفاهی وزارت کار استعلام کند تا آ ن ها با مباحث 
شفاف تری در خصوص تعیین مزد و سبد معیشت با دولت و 

کارفرمایان چانه زنی کنند.
وی گفت: تا تشکیل جلسه نهایی دستمزد حداقل یک ماه 
فرصت داریم و تا آن زمان نمایندگان کارگری می توانند به 
صورت رسمی این موضوع را از مراجع رسمی آماری مطالبه 
کنند؛ اگر این کار انجام شود هم قدرت چانه زنی نمایندگان 
کارگری برای مذاکرات مزد بیشتر می شود و هم مباحث مربوط 

به تعیین حقوق و دستمزد کارگران سامان می یابد.

اشتغال

با رشد شبکه های اجتماعی و استقبال کاربران در سراسر 
جهان به ویژه کشورمان بستر تولید محتوا و انتشار آن 
بسیار گسترده تر از گذشته شده است. این بستر که این 
روزها اقبال عموم مردم در همه جایگاه ها و رده های 
سنی را با خود داشته است، رسانه های کشورمان را به 
خود جلب کرده و شاهد آن هستیم بسیاری از رسانه ها 
از مکتوب گرفته تا مجازی و بر خط حضور پر رنگی با 
کانال ها و گروه ها در این فضای گسترده دارند. اما این 
حضور و انتشار روزانه صدها و هزاران خبر و محتوا با انواع 
کاربران از هر سمت و جایگاه شغلی و اجتماعی هنجارها 
و ناهنجاری های خاص خود را به دنبال داشته تا جایی که 
روزانه صحبت از فیلترینگ و یا دفاع از آزادی انتشار محتوا 

در جامعه مطرح می شود.
این مقدمه را گفتیم تا به فاجعه ای که چند شب پیش 
در یکی از گروه های رسانه ای منتسب به یک روزنامه و 
فردی که ادعای سال ها فعالیت رسانه ای دارد بپردازیم. 
در گروهی که از مدیران مختلف استان البرز اعم از مدیران 

فیلمی  دارند  حضور  مرد  و  زن  از  نظارتی،  و  فرهنگی 
مستهجن منتشر شد! فیلمی که کرامت انسانی را زیر 
سوال برد و آن هم همزمان با ولادت حضرت زهرا )س( 
در گروهی با حضور بانوان و مدیر البرزی انتشار یافت تا 
تاکید بر روند نظارت و یا خود نظارتی بر این فعالیت های 

رسانه ای مجازی باشد.
این فاجعه اخلاقی و رسانه ای در شرایطی صورت گرفت 
که روح و اخلاق رسانه ای و انسانی مکدر شد و بیش 
از 200 عضو که خواهران مسلمان و انقلابی هم در جمع 
خود دارند با صحنه ای تلخ مواجه شدند. اینکه این فایل 

از سوی مدیر این مجموعه منتشر شده یا ادمین آن و یا 
اینکه توسط هکری ماهر صورت گرفته است دغدغه ما 
نیست و باید پلیس فتا همانگونه که تاکنون وارد ماجرا 
شده است رصد و اظهارنظر کند اما این اتفاق تلنگری 
برای ما بود که هرگاه آدم هایی در قامت فعال رسانه 
ای در فضای مجازی فعالیت می کنند با چه نظارتی 
مواجه هستند که خیلی از سرگردنه گیران به خود اجازه 
حضور در این قشر فرهنگی را می دهند. یا چرا این 
مدیران در هر گروهی عضو می شوند تا شاهد چنین 

فاجعه ای باشند.

سرمقاله
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وقتی سرگردنه گیران »رسانه ای« می شوند، توقعی بیش از این نیست!

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید غلامرضا سلیمانی برچلویی  را گرامی می دارد

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا ضمن هشدار نسبت 
به خیز ملایم کرونا در برخی استان ها، از دوبرابرشدن 
شهرهای نارنجی در کشور و  آغاز واکسیناسیون کرونا با 

پرسنل  ICUخبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل ازایسنا، دکتر علیرضا 
رئیسی در حاشیه پنجاه و ششمین جلسه ستاد ملی 
مقابله با کرونا که با حضور رئیس جمهور و دیگر اعضاء 
زمینه  در  مختلفی  بحث های  امروز  گفت:  برگزار شد، 
وضعیت دنیا و مباحث مربوط به ویروس جهش یافته ای 
که در دنیا شایع شده اعم از انگلیس، اروپا، آفریقای 
جنوبی و حتی در ژاپن داشتیم. این وضعیت را نیاز است 

به دقت رصد کنیم.

هوشیار باشیم و پروتکل ها را رعایت کنیم
وی افزود: حتی در سطح کشوری مانند ژاپن که تاکنون 
عملکرد بسیار موفقی در مدیریت کرونا داشته است، به 
دلیل جهش ویروس در این کشور اعلام کردند که بیش 
از ۷۰درصد تخت های بیمارستانی شان پر شده است. این 
نشان می دهد که باید هشدار دهیم و حتما پروتکل ها و 

دستورالعمل ها را رعایت و رصد کنیم.
رئیسی ادامه داد: هدف ما این است که تا ایجاد یک 
ایمنی مناسب از طریق واکسیناسیون، در شرایط فعلی 
خوبی که کشور ما قرار گرفته، برخلاف سایر کشورها که 
واقعا مشکلات زیادی برایشان پیش آمده، بتوانیم این 
وضعیت را ادامه داده و آن را حفظ کنیم و از شیوع و 
بروز بیماری و خیز چهارمی که ممکن است اتفاق افتد، 

جلوگیری کنیم.

هدفگذاری برای نوروزی آرام

وی افزود: هدف مان این است که یک شب عید آرام 
داشته باشیم. هموطنان عزیز همه درک می کنیم، همه 

در یک کشور زندگی می کنیم و می دانیم که عید گذشته 
درگیر کرونا بودیم، قبل از آن هم درگیر سیل بودیم و 
امسال سومین سالی است که در تعطیلات عید با این 
پدیده ها مواجه هستیم. امید داریم که اگر خوب بتوانیم 
این پنج - شش هفته را به خوبی رعایت کنیم و مانع خیز 
چهارم شویم، بتوانیم یک شب عید آرام داشته و برخی 

فعالیت ها را بتوانیم انجام دهیم.

شهرهای نارنجی دو برابر شد

وی درباره آخرین وضعیت کشور، گفت: خوشبختانه هنوز 
شهر قرمز نداریم، اما شهرهای نارنجی از ۱۸ تا به ۳۶ 
رسیده و دوبرابر شده که این یک هشدار است. شهرهای 
زرد از ۱۳۰ به ۱۷۸ رسیده و شهرهای آبی از ۳۰۶  به ۲۳۴ 

شهر کاهش یافته است.

خیز ملایم کرونا در برخی استان ها

وی افزود: بنابراین نشان می دهد که خیزی از بیماری 
در برخی استان ها گرچه به صورت ملایم شروع شده و 
چون در ابتدای راه هستیم می توان با رعایت و مداخله 
موثر پروتکل ها و پرهیز از آموزه هایی که داشتیم یعنی 
پرهیز از تجمعات و دورهمی های خانوادگی، زدن ماسک 
و رعایت پروتکل ها و تهویه مناسب می توانیم جلو خیز 

شدید بیماری را بگیریم.

پرسنلICU؛ اولین تزریق کنندگان واکسن کرونا

وی با اشاره به موضوع واکسیناسیون کرونا نیز اظهار 
کرد: در زمینه واکسن هم اولین محموله وارد کشور 
شد و قرار است بر اساس اولویت بندی که در سند ملی 
واکسیناسیون کشور مصوب ستاد ملی مقابله با کرونا 
مصوب شده، تزریق را شروع کنیم. بر این اساس اول 
افرادی که در آی سی یوها کار می کنند و در بخش 

مراقبت ویژه که مستقیما با بیمار ارتباط دارند، در اولویت 
تزریق هستند. 

محموله های بعدی واکسن در راه است

سخنگوی ستاد ملی مقابله با کرونا گفت: محموله های 
بعدی در هفته های آینده به دست ما خواهد رسید. 
خوشبختانه واکسنی که وارد کشور شده، کاملا مورد 
تأیید است و بسیاری از کشورهای دیگر هم خواهان 
این واکسن هستند. خوشبختانه مقاله ای که در مجله 
پزشکی معتبر لنست چاپ شد، تأیید کرد که این واکسن 
۹۱.۶ درصد اثربخشی دارد که این میزان نشان می دهد 
که یکی از واکسن های با بالاترین اثربخشی است که 
در دنیا وجود دارد. از ویژگی دیگر این واکسن این است 
که برای تمامی گروه های سنی اولویت دار قابل استفاده 
است. برخی واکسن ها در برخی سن های خاص منع 
مصرف دارد، اما این واکسن ایمن و خوب است و به 
همین دلیل اکثر کشورهای اروپایی متقاضی شدند که 

این واکسن را در اختیار بگیرند.

آخرین وضعیت واکسن های ایرانی کرونا

رئیسی گفت: البته ما از کشورهای دیگر و همچنین از 
سبد کووکس هم که سبدی از واکسن های مختلف 
است، پیگیری می کنیم. ضمن اینکه واکسن تولید 
و  است  مراحل  طی  حال  در  موفقیت  با  هم  داخلی 
امیدوارم مراحل کیفی آن مورد تأیید کارشناسان قرار 
گیرد و بتوانیم در طی چند ماه آینده واکسن داخلی 
را داشته باشیم. خبر خوب دیگر اینکه یکی دیگر از 
واکسن های کرونای ما که در مجموعه سرم سازی رازی 
است، ظرف این روزها فاز مطالعه انسانی اش را شروع 
می کند که این ها می تواند کمک کند و آینده خوبی برای 

واکسیناسیون کشور متصور هستیم.

آخرین وضعیت واکسن های ایرانی کرونا به گفتۀ »رئیسی«؛

ICU  آغاز واکسیناسیون کرونا با پرسنل

کرونا در ایران

مهرداد تیموری

 مدیرمسئول
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جامعه

مدیرکل میراث  فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی البرز 
اعلام کرد: مجوز فعالیت کاخ  موزه  سلیمانیه واقع در 
منطقه قدیمی مصباح کرج از سوی وزارت میراث فرهنگی 

صادر شد.
گفت:  محمدی  فریدون  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
فعالیت  اخذ مجوز  به  منجر  انجام شده  پیگیری های 
موزه در این بنای تاریخی از سوی اداره کل امور موزه ها، 
اموال منقول فرهنگی و  تاریخی وزارت میراث فرهنگی، 

گردشگری و صنایع دستی شد.
و شرایط  زیرساخت ها  ایجاد  در صورت  کرد:  بیان  وی 
مناسب در نوروز۱۴۰۰ میزبان بازدیدکنندگان از این بنای 

تاریخی خواهیم بود.
محمدی عنوان کرد: با توجه به شیوع کرونا و لزوم رعایت 
دستورالعمل های بهداشتی، فروش بلیط به صورت محدود 

و بازدید در فواصل زمانی معین امکان پذیر خواهد بود.
دوره  به  مربوط  سلیمانیه  موزه  کاخ  است؛  ذکر  قابل 

قاجاریه  در محلۀ قدیمی مصباح شهر کرج و در محوطه 
پردیس کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران واقع شده 

است .
تعداد قابل توجهی نقاشی  دیواری دورۀ قاجار در این مکان 
نگهداری می شود و این کاخ موزه در سال های گذشته نیز 

میزبان بازدیدکنندگان و علاقه مندان بسیاری بوده است.
استان البرز بیش از ۵۵۰ اثر تاریخی و طبیعی دارد که 

۲۷۲ اثر آنها ثبت ملی شده است.

سخنگوی ستاد مبارزه با کرونا در استان البرز با بیان اینکه 
»شهرهای زرد استان افزایش یافت« گفت: محدودیت 

جدیدی برای استان اعمال نشده است.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهرداد بابایی در مورد آخرین 
وضعیت شیوع بیماری کرونا در استان البرز اظهار داشت: 
در حال حاضر افزایش محسوسی دربین  بیماران بستری 

استان البرز مشاهده نشده است.
وی با بیان اینکه طبق آمار وضعیت ابتلا در شهرهای 
کرج و نظرآباد زرد است، افزود: دیگر شهرهای استان در 

وضعیت آبی ابتلا بیماری کرونا قرار دارد.
سخنگوی ستاد مبارزه با ویروس کرونا استان البرز با اشاره 
به اینکه محدودیت های جدید برای استان اعمال نشده 

است، بیان کرد: محدودیت موارد گفته شده قبلی که در 
ستاد ملی کرونا طبق رنگ بندی هرشهر است.

بابایی با اشاره به اینکه نیاز است در این ایام از رفتن به 
مسافرت برای مهار کرونا پرهیز شود، تصریح کرد: بیماری 
کرونا همچنان ریشه کن نشده و افراد باید همچنان به 

رعایت پروتکل ها توجه کنند.

سرپرست بیمه تامین اجتماعی البرز گفت: در صورتی 
الکترونیک  از نسخه  امکان استفاده  به هر علتی  که 
فراهم نباشد )مانند قطع اینترنت( پزشک می تواند از 
همان نسخه های باقیمانده در دفترچه قبلی و یا نسخه 
خود استفاده کند که در نسخه خود ایشان باید کد ملی 

و اطلاعات هویتی و تاریخ ویزیت قید شود.
ابوالحسن قورچیان اظهار  به گزارش »دنیای هوادار«، 
کاغذی  دفترچه های  چاپ  اسفند۹۹  ابتدای  از  کرد: 

سازمان تأمین اجتماعی متوقف خواهد شد.
وی با اشاره به نکات مهم بخشنامه حذف چاپ دفترچه 
کاغذی افزود: با حذف این دفترچه ها شناسایی بیمه 

شده از طریق کارت ملی و یا شناسنامه و یا جلد عکس 
دار دفترچه های بیمه قبلی صورت می گیرد.

سرپرست بیمه تامین اجتماعی البرز توضیح داد: بیمه 
برای نوزادان فاقد کد ملی نیز تا حداکثر یک ماه از طریق 

کد ملی مادر صورت می گیرد.
وی گفت: در صورتی که به هر علتی امکان استفاده 
از نسخه الکترونیک فراهم نباشد )مانند قطع اینترنت( 
در  باقیمانده  نسخه های  همان  از  می تواند  پزشک 
دفترچه قبلی و یا نسخه خود استفاده کند که در نسخه 
خود ایشان باید کد ملی و اطلاعات هویتی و تاریخ 

ویزیت قید شود.

وی اعلام کرد: نحوه استعلام استحقاق درمان کماکان 
همان روش های قبلی مانند شماره گیری *۴*۱۴۲۰#  یا 
*۱۶۶۶# و یا سایت Pwa.tamin.ir است که بیمه شده نیز 
می تواند قبل از مراجعه به پزشک وارد پنل کاربری خود 
)بیمه شده اصلی( در سایت es.tamin.ir شده و اعتبار 

خود و افراد تحت تکفل خود را چک کند.
در  کرد:  بیان  البرز  اجتماعی  تأمین  بیمه  سرپرست 
صورتی که استحقاق نداشته و بیمه شده معترض باشد 
می تواند با شماره ۱۴۲۰ تماس حاصل نماید؛ همچنین 
متقاضیان جهت استفاده از خدمات بیمه تکمیلی خود 

می توانند نسخه پزشک را به بیمه تکمیلی ارائه نماید.

در صورت ایجاد زیرساخت ها عملی می شود؛

کاخ  موزه سلیمانیه میزبان بازدیدکنندگان در نوروز جاری 

آمار شهرهای »زرد« کرونایی استان البرز افزایش یافت

از ابتدای اسفندماه صورت می گیرد؛

توقف چاپ دفترچه های کاغذی تأمین اجتماعی 

مادر و فرزند به همراه مادر بزرگ؛

جلوه های ویژه المپیاد بانوان کارگر
المپیاد ورزشی بانوان کارگر 

در مراسم افتتاحیه بود.
همراه  به  ملا  فرزانه  خانم 
فرزند خردسالش مهنا طیبی 
بزرگشان  مادر  و  رمضانلو  
زهرا طیبی رمضانلو به همراه 
نرگس  خانواده  عضو  دیگر 
ملا به صورت خانوادگی در 
چهارمین المپیاد ورزشی بانوان کارگر از استان قم شرکت 

کرده بودند.
حضور مهنا خانم خردسال در سالن مجموعه ورزشی کارگری 
شهید معتمدی آنقدر جذاب بود که مهنا خانم سوژه همه 

دوربین ها و شرکت کنندگان واقع شده بود.
به این خانواده خوب و ورزشکار خدا قوت می گوییم و از 
خداوند برای ایشان آرزوی سلامتی و تندرستی داریم که 

الگوی یک خانواده موفق کارگری در ورزش و کار هستند.
به همکاران خوبمان در استان قم نیز دست مریزاد می گوییم 
چرا که شروع برنامه مراسم افتتاحیه چهارمین المپیاد ورزشی 
بانوان کارگر را متبرک به نام و بارگاه حضرت فاطمه معصومه 
)س( کردند و ارتباط مستقیم حضور مادرو فرزند در کنار 
مادر بزرگ در المپیاد ورزشی بانوان کارگر از جلوه های ویژه 

چهارمین المپیاد ورزشی بانوان کارگر بود.
و مناجاتی که از کنار پنجره مرقد حضرت معصومه)س( 
به مراسم افتتاحیه و سراسر ایران ارسال کردند روح و جان 

بینندگان را  طراوتی تازه بخشیدند.
 اعزام یک خانواده ورزشکار برای حضور در المپیاد نیز از دیگر 

اقدامت جالب توجه اداره کل استان قم بود.

نمایشگاه دائمی صنعت هسته ای 
قزوین برپا می شود

دومین نمایشگاه دائمی دستاوردهای صنعت هسته ای کشور 
با حضور رئیس سازمان انرژی اتمی و مسئولان استان قزوین 

فردا در این استان افتتاح می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از اداره کل دیپلماسی 
عمومی و اطلاع رسانی سازمان انرژی اتمی، همزمان با 
با سعادت حضرت فاطمه زهرا)س( و دهه  ایام ولادت 
نمایشگاه  دومین  ایران،  اسلامی  انقلاب  فجر  مبارک 
حضور  با  کشور  هسته ای  صنعت  دستاوردهای  دائمی 
علی اکبر صالحی- معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان 
انرژی اتمی، استاندار، نماینده ولی فقیه و امام جمعه 
از  و جمعی  و شهری  استانی  علماء، مسئولان  قزوین، 
اساتید و نخبگان، روزدوشنبه- ۲۰بهمن ماه ۹۹ در مجموعه 

تاریخی سرای سعدالسلطنه شهر قزوین افتتاح می شود.
دومین نمایشگاه دائمی صنعت هسته ای با هدف معرفی 
و ارائه گوشه هایی از اقدامات جوانان ایران در عرصه های 
خوداتکایی در طراحی، تولید و ساخت انواع سانتریفیوژها، 
حوزه های غنی سازی، چرخه سوخت، اکتشاف و استخراج، 
نیروگاه های اتمی، تولید آب سنگین، فناوری کوانتوم، 
و  هسته ای  پزشکی  پایدار،  ایزوتوپ های  فناوری 
که  حوزه هایی  دیگر  و  هسته ای  کشاورزی  رادیوداروها، 
صنایع کشور از سرریز فناوری هسته ای بهره مند می شوند، 

برپا می شود.
پیوند عمیق و آشنایی بیشتر و بهتر مردم به ویژه نوجوانان 
و  دانش آموزان  جمله  از  انقلاب  جدید  نسل  جوانان  و 
و  هسته ای  اقتدارآفرین  فنون  و  علوم  با  دانشجویان، 
و  اتمی  انرژی  سازمان  مجموعه  گسترده  فعالیت های 
ایجاد بستری مناسب جهت برقراری و توسعه همکاری و 
تعاملات علمی، پژوهشی و دانشگاهی با مراکز علمی و 

صنایع کشور از اهداف برپایی این نمایشگاه است.

کار و کارگر»البرز« چه خبر؟

کوتاه از استان ها

پروژه  که  می شود  پیش بینی  گفت:  البرز  استاندار 
به  سال۱۴۰۰  پایان  تا  البرز  روستاهای  به  گازرسانی 

اتمام برسد.
عزیزالله شهبازی ظهردیروز، در حاشیه افتتاح پروژه های 
دهه فجر شهرستان کرج اظهار کرد: براساس تمهیدات 
به  گازرسانی  پروژه  آینده  پایان سال  تا  صورت گرفته 

روستاهای استان البرز به پایان خواهد رسید.
پروژه  توانستیم  مسئولان  تلاش  با  کرد:  بیان  وی 
با  را  چالوس   – کرج  جاده  روستاهای  به  گازرسانی 
تمام سختی ها و مسیر سخت به اتمام برسانیم که 
باید قدردان زحمت دست اندرکاران آن باشیم، با همین 
همت بود که امروز مشعل گاز روستای کندر در کنار 

گلزار شهدای این روستا روشن شد.
استاندار البرز با بیان اینکه با انجام پروژه گازرسانی به 
روستاهای جاده کرج - چالوس مردم این مناطق سرد 
و کوهستانی از موهبت گاز برخوردار شدند، تصریح 
کرد: امیدواریم به وظیفه خود نسبت به مردم به خوبی 

عمل کنیم.
و  کرونا  شیوع  دلیل  به  ایران  کرد:  خاطرنشان  وی 
مشکلاتی  با  آمریکا  ظالمانه  تحریم های  همچنین 
پروژه  هیچ  شده  اندیشیده  تدابیر  با  اما  شد  روبه رو 
مهمی در استان تعطیل نشد و تمام این پروژه ها یا 

تکمیل شده اند یا در حال اتمام هستند.
وی افزود: ارتقاء زیرساخت هایی همچون گاز، آب و 
برق مهمترین مؤلفه مانایی جمعیت در روستاها و 

مهاجرت معکوس از شهرها به روستاها است.
استاندار البرز اضافه کرد: سیاست دولت توانمندسازی 
و  ماندگاری  لازم جهت  بسترهای  ایجاد  و  روستاها 
بازگشت روستاییان است که این امر نیز اقدامی مهم 

در این رابطه محسوب می شود.
وی گفت: روستای کندر دارای بیش از ۷۰۰خانوار است 
که فاز اول گازرسانی به این پروژه در این روستا با 

اعتباری بیش از ۱۲میلیارد تومان به سرانجام رسید.
شهبازی افزود: پروژه های بعدی در همین مسیر نیز 

آینده  سال  خرداد  تا  خدا  امید  به  و  می شود  دنبال 
تعدادی دیگر از روستاهای محور کرج-چالوس به گاز 

شهری دست می یابند.
وی گفت: برای ادامه این پروژه در ۴ فاز، اعتبار لازم 
پیش بینی شده ولی مسیر بسیار سخت و صعب العبور 

است از این رو با کندی پیش می رود.
پروژه  که  می شود  پیش بینی  افزود:  البرز  استاندار 
به  پایان سال ۱۴۰۰  تا  البرز  به روستاهای  گازرسانی 

اتمام برسد.
گاز  پروژه  تکمیل  با  نیز  دیگر  سوی  از  گفت:  وی 
استان،  به  گازرسانی  رینگ  بر  علاوه  بویین زهرا-کرج 

تأمین گاز البرز برای ۵۰سال تضمین می شود.

»شهبازی« خبر داد:

اتمامِ پروژه گازرسانی به روستاهای البرز تا پایان ۱۴۰۰

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »رضا نظری«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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یادداشت

آقای »مهدی عسگری« نماینده مجلس که وظیفه شما 
نظارت بر حسن اجرای قانون و قانونگذاری است، لطفا خود 
مرتکب تخلف و سرپیچی از قانون نشوید! آقای نماینده 
در شرایط پاندمی و شیوع گسترده و کشتار هموطنان با 
ویروس کرونا عدم پایبندی شما به قوانین و پروتکل های 
بهداشتی و به مخاطره انداختن سلامت عمومی جامعه را 
چگونه توجیه میکنید؟  - آیا تعریف ماسک با چانه بند برای 
شما یکی است؟ - هدف اصلی از اتصال چانه به گوش 
هایتان نشان دادن اهمیت بهداشت فردی و فاصله گذاری 
است یا بیان فاصله طبقاتی شما با مردم عادی است؟ 
- بستن ماسك به چانه به جاى دماغ و دهن به شكل 
مضحكه ضمن ایجاد مخاطره برای دیگران فکر نمی کنید به 

رفتار عرف اجتماعى باب شود؟ - فکر نمی کنید در ترويج 
نحوه غلط ماسك زدن مقصر هستید و مدیران و مسئولان 
دیگر نیز از شما الگوبرداری می کنند؟ - آیا فکر نمی کنید 
با این سرپیچی از قانون و ظاهر شدن در جلوی دوربین و 
دید هزاران نفر، مردم را با کار غلطتان به انحراف هدایت 
می کنید؟ - آقای عسگری! ماسك ابزار نمايشى اثبات 
مراعات پروتكل برای شماست ؟ - استفاده ابزارى از ماسک 
به شیوه شما مثل کلاه شرعی برای حلال كردن چيزهایی 
بود که حرمت داشت یا شما صيغه ماسک با چانه بند را 

قبلا خوانده اید؟
***

بر اساس مصوبه ستاد ملی مقابله با کرونا، عدم رعایت 
پروتکل های بهداشتی و ضوابط ابلاغی ستاد مدیریت کرونا 
از سوی کارکنان و مدیران دستگاه های اجرایی تخلف است. 
اعمال مجازات بندهای »الف«، »ب«، »ج« و »د« ماده ۹ 
قانون رسیدگی به تخلفات اداری با تفویض اختیارات از 
سوی مقامات موضوع ماده ۱۲ قانون رسیدگی به تخلفات 
اداری انجام می شود. همچنین هراقدامی که سلامت و 
بهداشت عمومی را تهدید کند جرم تلقی شده که در ماده 

۶۸۸ قانون مجازات آن نیز تعیین گردیده است!

وظیفۀ نماینده مجلس چیست!؟ 
آموزش و پرورش

»وزیر آموزش و پرورش«: 

نسبت باسوادی در جمعیت بالای ۶ سال 
۹۰ درصد است

رونمایی از 10 هزار تاکسی فرسوده نوسازی شده؛

نوسازی 40 هزار دستگاه تاکسی در سال آینده
با تزریق 6 داوطلب دیگر؛

مرحله نخست تست انسانی واکسن ایرانی کرونا پایان یافت

وزیر آموزش و پرورش گفت: نسبت باسوادی در جمعیت بالای 
۶ سال، ۹۰ درصد است در حالی که این رقم در زمان پیروزی 

انقلاب ۴۷ و نیم درصد بود.
به گزارش »دنیای هوادار«، محسن حاجی میرزایی شنبه شب 
در برنامه گفت و گوی ویژه خبری شبکه دو سیما افزود: هدف 
گذاری اصلی سواد آموزی در کشور بر روی جمعیت فعال ۱۰ 

تا ۴۹ سال است که ۹۶ درصد آن، هم اکنون باسواد هستند.
وی بیان کرد: امیدواریم با برنامه ریزی های انجام شده، بتوانیم 

چهار درصد دیگر را هم تحت پوشش با سوادی قرار دهیم.
حاجی میرزایی ادامه داد: برای محو بی سوادی، مهم این است 
ورودی به بی سوادی، بسته شود یعنی کسانی که به سن 
تحصیل می رسند به آموزش دسترسی داشته باشند و ترک 

تحصیل نکنند.
وی اظهار داشت: برای تحت پوشش قرار دادن کسانی که به 
سن تحصیل رسیده اند، امکانات وزارت آموزش و پرورش و 
برخی نهادها و دستگاه های دیگر را بسیج کردیم و همه این 

افراد با همکاری ثبت احوال با کد ملی شناسایی می شوند.
وزیرآموزش و پرورش با اشاره به این که نهضت سواد آموزی در 
کشور فراز و فرودهایی داشت، اضافه کرد: این نهضت در دوره 
ای شتاب گرفت و هر قدر به سمت عددهای نهایی می رویم، 

جمعیت پراکنده تر و کار دشوارتر می شود.
حاجی میرزایی بیان کرد: همکاران ما در سازمان نهضت سواد 
آموزی همه تلاش خود را انجام می دهند تا هر چه زودتر شاهد 

محو بی سوادی باشیم.
ی تاکید کرد: حدود ۱۴۰ هزار نفر از بچه هایی که قبلاً تحت 
آموزش قرار نگرفته بودند در دولت تدبیر و امید،  تحت آموزش 

قرار گرفتند.
حاجی میرزایی تصریح کرد: حدود ۱۴۰ هزار نفر در سن تحصیل 

هنوز تحت آموزش قرار نگرفته اند.
وی یادآور شد: دلیل بی سوادی یک و دو دهم درصد این افراد 
این است که در مناطقی زندگی می کنند که ممکن است به 
آموزش دسترسی نداشته باشند زیرا بیش از پنج هزار مدرسه 

داریم که کمتر از پنج دانش آموز در آنها تحصیل می کنند.
وزیر آموزش و پرورش اضافه کرد: بخشی دیگر نیز شاید به علت 
بیماری یا مشکلات اقتصادی باشد که کودک کار هستند یا 

محرومیت آنها از تحصیل به علت معلولیت است.
حاجی میرزایی افزود: حدود ۹ سازمان و دستگاه از جمله وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی و سازمان بهزیستی، کمیته امداد 
و بنیاد مستضعفان با همکاری یکدیگر و با حساسیت این 

موضوع را پیگیری می کنند.

معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی وزیر کشور 
گفت: رونمایی از طرح نوسازی ۱۰ هزار تاکسی فرسوده در سال 
۱۳۹۹ به مناسبت ایام مبارک دهه فجر در محل بوستان گفتگو 

تهران برگزار شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی جمالی نژاد افزود: در این 
مراسم که با حضور وزیر کشور و جمعی از مدیران شهری برگزار 
شد از نوسازی ۱۰ هزار تاکسی فرسوده در سال ۱۳۹۹ رونمایی 
به عمل آمد. معاون عمران و توسعه امور شهری و روستایی 
وزیر کشور در این خصوص گفت: نوسازی تاکسی های فرسوده 
به عنوان اولویتی مهم در این دولت مطرح بوده، به صورتی که 
از ابتدای سال ۱۳۹۵ با همکاری دستگاه های مختلف توسط 
اتحادیه تاکسیرانی های شهری کشور اجرایی و تا کنون بالغ بر 
۷۵ هزار تاکسی فرسوده در این طرح نوسازی شده است، از این 
عدد می توان به عنوان رکوردی در تاریخ نوسازی تاکسی های 

فرسوده در دولت های مختلف نام برد.
جمالی نژاد افزود: در سال ۱۳۹۹ علیرغم همه مشکلات موجود 
در  استفاده  تغییر فصلی قیمت خودروهای مورد  از جمله 
تاکسیرانی و افزایش قیمت این خودروها، توانستیم برنامه 
با  را  شهری  درون  فرسوده  تاکسی  دستگاه  ۱۰هزار  نوسازی 
همکاری شهرداری ها به مرحله اجرا درآوریم. در این طرح 
تاکنون حدود هزار دستگاه تاکسی از ابتدای سال در کل کشور 
نوسازی شده و تا پایان سال نیز با نوسازی ۲۰۰۰ دستگاه دیگر، 

برنامه به طور کامل اجرائی خواهد شد.
سازمان شهرداری ها و دهیاری ها با بیان اینکه ۸۰ درصد 
نوسازی این مرحله در کلانشهرها و مراکز استان ها اتفاق افتاده، 
گفت: این اقدام در کاهش مصرف سوخت و کاهش آلودگی 
هوا، تاثیرات بسزائی در پی خواهد داشت و امیدواریم بتوانیم 

با برنامه ریزیهای انجام شده این طرح را با تعداد بیشتر در سال 
آینده به مرحله اجرا درآوریم.

در این برنامه از ۶۰ دستگاه اتوبوس درون شهری و ۵۰ دستگاه 
مینی بوس نیز رونمایی شد تا با اضافه شدن به ناوگان حمل 
ونقل عمومی شهر تهران، امکان اجرای هرچه بهتر فاصله گذاری 

اجتماعی در شهر تهران میسر شود.

نوسازی 40 هزار دستگاه تاکسی در سال آینده

مدیرعامل اتحادیه تاکسیرانی های شهری کشور اعلام کرد: ۱۹۲ 
هزار دستگاه تاکسی در کشور فرسوده است که در سال آینده ۴۰ 

هزار دستگاه را در سراسر کشور نوسازی می کنیم.
مرتضی ضامنی روز گذشته در حاشیه مراسم رونمایی از ۱۱۰ 
دستگاه اتوبوس و مینی بوس، در جمع خبرنگاران افزود: با 
توجه به مشکلاتی که در حوزه نوسازی تاکسی ها نظیر تغییر 
قیمت های فصلی، وجود داشت، موفق شدیم که طرح نوسازی 
۱۰ هزار دستگاه تاکسی فرسوده در کشور را برنامه ریزی کنیم 
که هشت هزار دستگاه تحویل متقاضیان شده و ۲ هزار دستگاه 

دیگر باقی مانده که تا پایان امسال، تحویل داده خواهد شد.
وی اظهار داشت: امید است این فرآیند در سال آینده با عدد 
بالاتری ادامه پیدا کند تا انباشتی که در حوزه تاکسی های 

فرسوده وجود دارد، کاهش یابد.
مدیرعامل اتحادیه تاکسیرانی های شهری کشور به اجرای طرح 
نوسازی تاکسی های فرسوده  از ابتدای سال ۹۵ نیز اشاره کرد و 
گفت: تاکنون ۷۵ هزار دستگاه تاکسی در سطح کشور نوسازی 
شده اما تعداد ناوگان فرسوده بسیار بالاست که باید حتما برنامه 
ریزی بهتری با همکاری و مشارکت سازمان هایی نظیر بانک ها 

و شرکت های خودروسازی صورت گیرد.

مدیر مرکز کارآزمایی بالینی دانشگاه علوم پزشکی تهران 
تصریح کرد: تزریق مرحله نخست تست انسانی نخستین 
واکسن ایرانی کرونا )کوو ایران برکت( روز گذشته با تزریق به 

۶ داوطلب دیگر پایان یافت.
به گزارش »دنیای هوادار«، دکتر حامد حسینی روز گذشته با 
اشاره به اینکه آخرین داوطلب فاز یک واکسن ایرانی کرونا 
نیز وارد مطالعه شد افزود: تعداد داوطلبان این مرحله ۵۶ 
نفربود. از ۹ دی ماه تا امرو 18 بهمن ماه همه داوطلبان 

نخستین تزریق واکسن خود را دریافت کردند.
به ۵۰  هفته  این  پایان  تا  کرونا  واکسن  داد:  ادامه  وی 
داوطلب تزریق شده بود که با دریافت واکسن توسط ۶ 
داوطلب، بصورت عملی تزریق اول تمامی داوطلبان واکسن 

ایرانی به اتمام رسیده است.
حسینی با اشاره به اینکه تا کنون ۲۲ داوطلب 2 نوبت تزریق  
خود را انجام داده اند، خاطر نشان کرد: تا نیمه اسفندماه 
سال جاری تزریق دوم تمام داوطلبان و پیگیری ۲۸ روز 

ایشان تمام خواهد شد.
مدیر مرکز کارآزمایی بالینی دانشگاه علوم پزشکی تهران 
گفت: تا آخر هفته جاری سی امین داوطلب نیز تزریق دوم 

خود را دریافت خواهد کرد.
حسینی تاکید کرد: از روند اجرایی کار راضی هستیم و 
امیدواریم یافته های مطالعه از نظر کارشناسان سازمان 
غذا و دارو و ناظران وزارت بهداشت نیز به اندازه کافی قانع 

کننده باشد.

وی همچنین بیان کرد:  تاکنون عارضه هایی که از داوطلبان 
ثبت شده از گرید یک عوارض بوده و تا اینجای مطالعه 
دغدغه ای برای ما ایجاد نشده است اما باید اجازه دهید 
که روند پایش تا پایان مطالعه با دقت ادامه یابد، ما تا 
یک ماه آینده با اطمینان بیشتری می توانیم به این سوال 

پاسخ دهیم.
بالینی  مطالعات  اول  مرحله  انسانی  تزریق  نخستین 
نخستین واکسن کرونا ساخت محققان ایرانی در ستاد 
اجرایی فرمان حضرت امام )ره( با نام »کُوو ایران برکت« 
دیروز )نهم دی ماه( با حضور وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی و معاون علمی و فناوری رئیس جمهوری، روی 

داوطلبان انجام شد.

مهدی شهیم

  نویسنده و فعال رسانه ای

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »مصطفی خرم دل« - نویسنده، 

مترجم، قرآن پژوه، اسلام شناس و مفسر کرد فقید - را گرامی می دارد
شهری

گزارش

سلامت

دانلود کنید   
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم بلوز راک دیوانگی معمول Ordinary Madness اثری از خواننده و نوازنده 
توانمند، والتر تروت Walter Trout است. یک سال پس از آلبوم درخشان بلوز 
بازمانده Survivor Blues که او در آن قطعات مشهوری را به زیبایی کاور کرده 
بود، او با دهمین آلبومش بازگشته است. این آلبوم اثری است که او در آن به 
مضامین روزمره، مانند مرگ ، عشق و زمان پرداخته است. به مانند همیشه، 
می تواند  که  آن  و صدای شگفت انگیز  است  گیتار  او،  آثار  ویژگی  مهم ترین 
مخاطبان دیگر سبک ها را نیز مجذوب کند. موسیقی او در این آلبوم شگفت انگیز 
است و همراه با ترانه های گیرا، این آلبوم را به اثری جذاب بدل کرده است. والتر 
تروت در آستانه ورود به ۷۰سالگی با آلبوم Ordinary Madness نشان داد که 
جنون خلاقیت در اون همچنان در غلیان است و همچنان می توان با شنیدن 
آثارش به شگفتی درآمد. این آلبوم اثری پرشور، تکنیکی و جذاب است که از 
لحظه اول تا پایانش کیفیت خود را حفظ می کند و با هر قطعه انگیزه شنونده 

برای شنیدن بقیه آلبوم را بیشتر می کند.
بلوز  سبک  مطرح  گیتاریست  و  ترانه سرا  خواننده،   Walter Trout تروت  والتر 
آمریکایی است. او متولد۱۹۵۱ است و از سال۱۹۶۹ وارد دنیای موسیقی شده است و 
تا به امروز ۸ آلبوم تحت پروژه Walter Trout Band و ۹آلبوم به صورت فردی منتشر 

کرده است و همچنین سابقه زیادی در همکاری با سایر گروه ها و هنرمندان دارد.

Ordinary Madness
::   والتر تروت    ::  

خلاصه داستان: هنگامی که چهار دزد مسلح در آخرین ماموریت سرقت شان به طور 
ناگهانی کشته می شوند، تنها همسران آنهاست که می توانند ماموریت ناتمام شان 
را به پایان برسانند. اما در این بین مشکلاتی به وجود می آید که- در بخشی از 
نقد و بررسی فیلم به قلم Todd McCarthy - تاد مککارتی، آمده است: »وایولا 
دیویس« گروهی را در فیلم هیجانی زنانه ی »استیو مک کوئین« رهبری می کند 
که اولین ساختۀ او پس از »12 سال بردگی«)Years a Slave 12( است. چیزی که 
می توانست یک فیلم جنایی-هیجان انگیز قوی درباره ی زنان داغ دیده باشد که کارها 
را زیر دست خود می گیرند، به وسیله  درهم آمیخته شدن با مسائل نژادی، سیاسی 
و جنسیتی تبدیل به اثری بسیار بزرگ تر شده است. کارگردان این اثر یعنی آقای 
»استیو مک کوئین« که برای اولین بار است که همچین اثری در این ژانر را می سازد 
توانسته تا کیفیت و تنش هر یک از سکانس ها را به وسیله ی تمهیدات متعدد 
و خاص دو و یا 3 برابر کند و در نتیجه  آن یک تصویر قوی از شیکاگوی مترصد 
جنایت ارائه کند. چشم انداز تجاری چندان برای این اثر زن-محور و اکشن مطرح 
نیست. )Widows( که توسط خود استیو مک کوئین و همچنین نویسندۀ فیلم 
»دختر گم شده«)Gone Girl( نوشته شده است بر اساس دو فصل 6 قسمتی از یک 
سریال بریتانیایی که توسط »لیندا لا پلنت« نوشته شده و در سال 1983 و 1985 

پخش شده بود، ساخته شده است.

Widows –  بیوه ها
::   استیو مک کوین   ::

کتاب چراغ سبزها اثری نوشته متیو مک  کانهی، هنرپیشه معروف برنده جایزه 
اسکار با ترجمه سمانه پرهیزکاری است. او در این کتاب در کنار روایت داستان 
زندگی پر فراز و نشیبش، جهان بینی خود و نگاهش را به زندگی مطرح می کند و 

بدون نصیحت کردن درس هایی برای زندگی کردن می دهد.
بهترین  از  یکی  و  جهان  بینی  درباره  ا ست  »کتابی  حقیقت  در  سبزها  چراغ 

کتاب های۲۰۲۰ به انتخاب گاردین، آمازون، نیویورک  تایمز و– بوده است.
»از وقتی که نوشتن را یاد گرفتم دفتر خاطرات نگه می دارم. هر چیزی را نوشتم 
که هیجان زده ام کرد، ناامیدم کرد، باعث شد بخندم، باعث شد گریه کنم و باعث 

شد فکر کنم که چه چیزی شب ها بیدارم نگه می دارد«.
این جمله ای است که متیو مک کانهی هنگام نوشتن این کتاب و داستان نوشته 
شدنش گفته است. او معتقد است این کتاب فقط یک زندگینامه با خط داستانی 
مشخص نیست بلکه تجربه ۵۰ساله زندگی از چیزهایی که دیده و احساسات و 
افتخارات و شرمساری هایش است. او در کنار روایت کردن داستانش، جهانی 
بینی اش را به دنیا مطرح می کند. داستان های زندگی پر فراز و نشیبش، رخدادهای 
مختلفی که از سر گذرانده است. سختی هایی که در نهایت به شادی و آرامش بدل 
می شوند و مانند اسمی که برای کتابش انتخاب کرده است، چراغ های زرد و قرمزی 

که در نهایت به چراغ سبز بدل می شوند.

چراغ سبزها -  متیو مک کانهی
::  ترجمه: سمانه پرهیزکاری   ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »زهرا )فوژان( رشیدی« فرهنگی

- هنرمند جوان تئاتر -  را گرامی می دارد

مسئولان فدراسیون کشتی کشورمان عباس جدیدی را به 
جای حمید بنی تمیم به میدان انتخابات شورای کشتی 
قصد آسیا خواهند فرستاد. این امر با رونمایی اتحادیه 
جهانی کشتی از اسامی نامزدهای حضور در شورای یاد 
شده قطعی شد. به این ترتیب و طی فرصت باقی مانده 
تا زمان انتخابات یعنی فروردین ۱۴۰۰، رایزنی کاندیدا ها 
و فدراسیون های ملی کشورها برای انتخاب شدن نفرات 

مورد نظر با جدیت بیشتر ادامه پیدا خواهد کرد.
از  نفر  تاکنون ۱۲  اعلام شده،  اسامی  لیست  اساس  بر 
کشورهای مختلف برای  رسیدن به یکی از صندلی های 
هفتگانه  شورای کشتی آسیا معرفی شده اند که از این 
جمع ۴ نفر یعنی نمایندگان قزاقستان، کره جنوبی، چین 
و تایلند قبلا هم عضو شورای مذکور بودند و بار دیگر خود 
را جهت انتخابات پیش رو نامزد کرده اند. سه عضو دیگر 
هیات رییسه پیشین یعنی حمید بنی تمیم از ایران، 
شاران سینگ از هند و هیروکی تسوکامو از ژاپن در میدان 
انتخابات فروردین ۱۴۰۰ حضور نخواهند داشت. نمایندگان 
ژاپن و ایران جایگزین دارند اما هندی ها کلا فردی را برای 
عضویت در شورای کشتی آسیا معرفی نکرده اند.امری 
که با توجه به موقعیت خوب این کشور در کشتی قاره، 
اندکی قابل تامل می نماید. ۸ کاندیدای دیگر که برای 
دستیابی به یکی از کرسی های هفتگانه شورای کشتی 

آسیا نامزد شده اند عبارتند از: عباس جدیدی، آلوین آگیلار 
از فیلیپین، یوسف علی الکاظم از قطر، عبدالله المغربی 
از یمن، خانم پلجی بویاندلگر از مغولستان کوجی فوکودا 
از ژاپن، لئونارد کونگ از سنگاپور و ملیس تورگانبائف از 
قرقیزستان، چهار سال قبل حمید بنی تمیم نایب رئیس 
وقت فدراسیون کشتی کشورمان  با حمایت مسئولان، نه 
تنها در جمع ۷ عضو شورای کشتی آسیا انتخاب شد بلکه 
توانست با آرای داخلی هیات رئیسه، عنوان دبیر کلی را 
هم به خود اختصاص دهد. دولت تورلیخانوف و شاران 
سینگ نیز به ترتیب رئیس و نایب رئیس شدند. در آن 
انتخابات عیسی مومنی و دکتر محبوبی هم در کمیته 

های کشتی های سنتی و پزشکی مسئولیت گرفتند.
اکنون اما با تغییرات صورت گرفته در فدراسیون،مسئولین 
ذیربط عباس جدیدی را جایگزین حمید بنی تمیم کرده اند 
اما مشخص نیست آیا افراد دیگری را برای حضور در کمیته 
های مختلف پیشنهاد خواهند داد یا خیر؟ معمولا باید 
این اقدام صورت گیرد اما دست اندرکاران کنونی فدراسیون 
هنوز در این رابطه شفاف سازی نکرده اند یا حداقل ما 
اطلاع نداریم چه کسانی برای این منظور در نظر گرفته 

شده اند؟ 
با توجه به موقعیت و جایگاه بالای کشتی ایران در قاره 
آسیا، به نظر نمی رسد افرادی که برای حضور در جمع 
هیات رییسه یا کمیته ها معرفی شوند، مشکل زیادی در 
رسیدن به مقصد داشته باشند با این وجود باید ببینیم 
مسند نشینان فدراسیون کنونی این مسیر را چگونه طی 
خواهند کرد و آیا امکان ارتقا موقعیت قهرمان شاخصی 
چون جدیدی تا ریاست کشتی یا حداقل موقعیت پیشین 
یعنی دبیر کلی شورای کشتی آسیا وجود خواهد داشت یا 
خیر؟ بدیهی است با توجه به حضور فرد قدرتمندی چون 
دولت تورلیخانوف در راس شورای کشتی آسیا که در عین 

حال عضو هیات رییسه اتحادیه جهانی کشتی نیز هست، 
عباس جدیدی می تواند به سمت کرسی ریاست یورش 
ببرد و یا احتمالا باید به همان موقعیت گذشته بسنده 
کنیم؟ در هر حال مهم آن است که پس از رسیدن به 
چنین موقعیت هایی بتوان برای کشتی آسیا و کشور 
مفید و موثر شد. حمید بنی تمیم اگرچه فرصت داشت 
طی چهارسال گذشته اقدامات موثری را برای کشتی ایران 
انجام دهد اما شیوع بیماری کرونا و تعطیلی ورزش جهان 
از یک سو و عدم همسویی دست اندرکاران فدراسیون با 
وی از طرف دیگر شرایطی به وجود آورد که عملا دوسال 
دوم  فعالیت وی عملا تعطیل شود. امیدواریم عباس 
جدیدی ابتدا مسئولیت مهمی در شورای کشتی آسیا 
بگیرد و طی ۴ سال آینده منشا اقدامات موثری در عرصه 

کشتی قاره آسیا و ایران شود.

نگاهی به انتخابات پیش روی شورای کشتی آسیا؛

عباس جدیدی به جای حمید بنی تمیم
نقطه نظر جهان سینما

چهره های هالیوود از خاطرات بازیگر  فقید گفتند
اندکی پس از اعلام خبر درگذشت کریستوفر 
پلامر شماری از چهره های مطرح هالیوود 
از کارگردان ها تا بازیگرانی که با وی در 
فیلم های مختلف همکاری کرده بودند، 

یاد وی را گرامی داشتند.

جشنواره  در  »رخنه«  کوتاه  فیلم  حضور 
اسپانیایی

کارگردانی  به  »رخنه«  کوتاه  فیلم 
جشنواره  به  حسین پور  شهاب الدین 
فیلم  بیست  با  دنیا  »دور  اسپانیایی 

کوتاه« راه یافت.

سند »گیجگاه« به نام جمشید هاشم پور است
عادل تبریزی با اشاره اینکه در اولین فیلم 
نوستالژی بازی  به دنبال  سینمایی اش 
صرف نبوده است، تأکید کرد: اگر جمشید 
هاشم پور بازی در این فیلم را نمی پذیرفت، 

»گیجگاه« هیچگاه ساخته نمی شد.

رقابت شیشلیک و ابلق برای کسب مقام اول
در  که  فجر  فیلم  جشنواره  فیلم   16 میان  از 

دو  اکران اند،  حال  در  مردمی  سینماهای 
حاضر  حال  در  ابلق  و  شیشلیک  فیلم 
بالای 6هزار نفر و فیلم بی همه چیز بالای 
پنج هزار نفر تماشاگر دارد. تی تی بالای 

چهارهزار نفر و سه فیلم روزی روزگاری آبادن، 
گیجگاه و روشن بالای سه هزار نفر بیننده داشته و 

9فیلم  دیگر جشنواره زیر سه هزار نفر است. 

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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جامعه

تلنگر

يك ماسك و چند نشون!

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »عبدالمجید چاهی بخش«

 - پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر آرای شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۶۸۸ مورخ 99/9/19 و شماره 1۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۶۸۹ مورخ 99/9/19 و شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۶۹۰ مورخ 99/9/19 
و شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۶۹۱ مورخ 99/9/19 و شماره ۱۳۹۹۶۰۳۳۱۰۰۹۰۰۱۶۹۲ مورخ 99/9/19 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرج-ناحیه یک تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان آقای / علی حیدر 
کاظمی آورزمان فرزند حسین به شماره شناسنامه ۴۰۹۵ نسبت به یک دانگ مشاع از شش دانگ و آقای / وحید کاظمی آورزمان فرزند علی حیدریه 
شماره شناسنامه ۰3۱۰۰۲۴۹۱۹ و خانم منیر بلفاک فرزند نعمت اله به شماره شناسنامه ۹۲۱ نسبت به یک دانگ مشاع از شش دانگ و آقای سید مهدی 
حسینی فرزند سید امین به شماره شناسنامه ۳۵۱۰ نسبت به دو دانگ مشاع از شش دانگ و خانم / شهناز حسینی فرزند سیدعلی اقا به شماره شناسنامه 
۱۲۴ نسبت به یک دانگ مشاع از شش دانگ به صورت شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 229/75 متر مربع مفروز و مجزی شده 
از پلاک ۲۰۴۸ فرعی از ۱۵۴ اصلی واقع در حسن آباد که انتقال مساحت ۷۶/۵۵ متر مربع از مورد تقاضا برابر وکالتنامه و قولنامه عادی از طرف و توسط 
آقای سیدامین حسینی مالک رسمی ذیل ثبت صفحه ۲۳ دفتر ۱۲۵۸ مساحت ۵۵ /۷۶ متر مربع از مورد تقاضا برابر قولنامه عادی از طرف آقای حسین 
میراخوری مالک رسمی ذیل ثبت صفحه ۱۸۵ دفتر ۱۲۵۳ و مساحت ۱۰ /۰ )ده دسی متر مربع( متر مربع از مورد تقاضا برابر قولنامه عادی توسط اقای 
احداقایاری و آقای احمدقره حسنلو مالكين رسمی ذیل ثبت صفحه ۴۵۹ دفتر ۱۲۵۴ و هم چنین مساحت ۵۵ /۷۶ متر مربع از مورد تقاضا برابر قولنامه 
عادی توسط آقای حمیدبخشایش مالک رسمی ذیل ثبت صفحه ۵۵۰ دفتر ۱۲۵۸ به متقاضیان منتقل شده است و تصرفات متقاضیان نسبت به مورد 
تقاضا محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، 
ظرف مدت یک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.  99/803ف    تاریخ انتشار نوبت اول : 1399/11/4 و نوبت دوم 1399/11/19
عباسعلی شوش پاشا - رئیس ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج

به شماره ثبت  با مسئولیت محدود  ایمن شرکت  رعد  پترو  تغییرات شرکت  آگهی 
33197 و شناسه ملی 10103942413 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده 
مورخ 1399/09/19 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای مهدی رحمتی به شماره ملی 
0068133340 با پرداخت مبلغ 500.000.000 ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به 
مبلغ1.000.000.000 ریال افزایش داد. خانم فاطمه رحمتی به شماره ملی0250788179 با 
پرداخت مبلغ100.000.000 ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به مبلغ200.000.000 
ریال افزایش داد. - سرمایه شرکت از مبلغ600.000.000 ریال به1.200.000.000 ریال افزایش 

یافت و ماده مربوط در اساسنامه شرکت اصلاح گردید.  )1090656(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت صنایع غذایی و بسته بندی محصولات کشاورزی گل چین طلائی 
کوثر شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 5717 و شناسه ملی 10100283008 به استناد 
صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 1399/09/01 تصمیمات ذیل 
اتخاذ شد : -خانم هدی اردستانی رستمی باکدملی 0079995845به سمت بازرس اصلی و 
آقای ابوالفضل ستاری باکدملی 0074910000به سمت بازرس علی البدل برای مدت یکسال 
انتخاب گردیدند. -ترازنامه وصورتهای مالی وصورتحساب عملکرد سود و زیان منتهی به 

1398/12/29 تصویب گردید. )1090659(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

اداره کل آموزش و پرورش استان البرز در نظر دارد نسبت به اجاره یکساله 
تعدادی از واحدهای تجاری ، اداری و آموزشی خود از طریق مزایده 
و از تاریخ 99/11/20 اقدام نماید. متقاضیان می توانند جهت کسب 
اطلاعات بیشتر به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )سامانه ستاد( 
به آدرس www.setadiran.ir مراجعه نمایند. تلفن تماس: ۳۲۵۱۰۴۰۴   

شناسه آگهی: 1090189
 اداره کل آموزش و پرورش استان البرز

به  نسبت  دارد  نظر  در  البرز  استان  پرورش  و  آموزش  کل  اداره 
پرورش  و  آموزش  کل  اداره  داخلی  تعمیرات  مناقصه  برگزاری 
به  می توانند  متقاضیان  نماید.  اقدام   99/11/20 تاریخ  از  استان 
آدرس  به  ستاد(  )سامانه  دولت  الکترونیکی  تدارکات  سامانه 

www.setadiran.ir مراجعه نمایند. تلفن تماس: ۳۲۵۱۰۴۰۴
شناسه آگهی: 1090194

اداره کل آموزش و پرورش استان البرز

آگهی تغییرات شرکت سپیده دمان معادن شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 6644 و شناسه ملی 10100310276 به استناد صورتجلسه مجمع 
عمومی فوق العاده مورخ 1399/10/08 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - خانم مهتاب مجتهد زاده به شماره ملی 0014104164 با پرداخت پنج میلیارد و پانصد و 
شصت میلیون ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به میزان ده میلیارد ریال افزایش داد. - آقای امیررضا مجتهدزاده به شماره ملی 0020995482 با 
پرداخت پنج میلیارد و پانصد و شصت میلیون ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به میزان ده میلیارد ریال افزایش داد. - خانم مینو میرحسینی 
به شماره ملی 2279795401 با پرداخت یک میلیارد و نهصد و چهل میلیون ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به میزان دومیلیارد و پانصد 
میلیون ریال افزایش داد. - آقای محمد مجتهدزاده به شماره ملی 3110875217 با پرداخت یک میلیارد و نهصد و چهل میلیون ریال به صندوق شرکت 
سهم الشرکه خود را به میزان دومیلیارد و پانصد میلیون ریال افزایش داد. - سرمایه شرکت از مبلغ ده میلیارد ریال به مبلغ بیست و پنج میلیارد ریال 
) تماماً پرداخت شده( افزایش و ماده 4 اساسنامه به نحو مذکور اصلاح گردید. - لیست شرکا بعد از افزایش سرمایه : آقای محمد مجتهدزاده دارای دو 
میلیارد و پانصد میلیون ریال سهم الشرکه خانم مینو میرحسینی دارای دو میلیارد و پانصد میلیون ریال سهم الشرکه خانم مهتاب مجتهدزاده دارای ده 

میلیارد ریال سهم الشرکه آقای امیررضا مجتهدزاده دارای ده میلیارد ریال سهم الشرکه. )1090660(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت صنعت آفرین ماهان شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 
13223 و شناسه ملی 10100504550 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده 
مورخ 1399/08/17 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : -آقای مهدی نظری کوشا با شماره ملی 
خود  الشرکه  سهم  شرکت  صندوق  به  ریال  پرداخت208.000.000.000  با   0059507969
را به میزان 312.000.000.000 ریال افزایش داد. آقای هادی نظری کوشا با شماره ملی 
خود  الشرکه  سهم  شرکت  صندوق  به  ریال   80.000.000.000 پرداخت  با   0069490872
را به میزان 120.000.000.000 ریال افزایش داد. آقای محمد نظری کوشا به شماره ملی 
0322289602 با پرداخت80.000.000.000 ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به 
میزان 120.000.000.000 ریال افزایش داد. آقای رضا نظری کوشا با شماره ملی 0323624472 
میزان  به  را  خود  الشرکه  سهم  شرکت  صندوق  به  ریال  پرداخت32.000.000.000  با 
48.000.000.000 ریال افزایش داد. در نتیجه سرمایه شرکت از مبلغ 200.000.000.000 ریال به 

600.000.000.000 .ریال افزایش و ماده 4 اساسنامه بنحو مذکور اصلاح گردید. )1090657(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت فرهنگی و هنری سپهر مهر و ماه موسسه غیر تجاری به شماره ثبت 
1221 و شناسه ملی 10980264725 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 
1399/10/20 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - حق امضاء کلیه اسناد مالی تعهدآور و قراردادها 
واسناد و اوراق بانکی از قبیل چک، سفته و برات با امضای مدیرعامل همراه با مهر موسسه 
اعتبار خواهد داشت و سایر مکاتبات با امضای مدیرعامل و مهر موسسه صورت خواهد 

پذیرفت و ماده مربوط به اساسنامه تغییر یافت.  )1090658(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه یک 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات آگهی مناقصه )نوبت اول(آگهی مزایده )نوبت اول(

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

تصویری منتشر شد كه ماسك آقایی تا چانه نزول كرده بود 
سریع ایادی استكبار جهانی این موضوع نه چندان مهم را 
سوژه روز كرده و فغان و فریاد برآوردند كه چرا چنین شده 
درحالی كه این یك موضوع بسیار پیش پا افتاده است و 
ارتباطی با موضوع مهم بودجه ندارد بلكه بحث جان بی 
را  البته ممكن است كسی كه چانه  ارزش آدم هاست. 

مهمان ماسك كرده یا اهداف دیگری داشته است مثلا:

كاری كه  توجه كند همان  1. شاید خواسته است جلب 
خیلی ها می كنند؛ از سجده نكردن فرشته ای كه خود را از 
جنس دیگری می دانست تا كسانی كه برای ثبت نام از درب 
مخصوص وزارت كشور آمدند و رفتند تا شلوارهای جر خورده و 

صاحبان 
سگ  های 

پشمالوی فرخورده!

2.  از وقت دعوای آن بچه قانونگذار 
با بچه پاسبان كه یكی گفت پدر من 

قانون 
می گذارد 
جواب  دیگری  و 
داد پدر من یك تومن می 
گیرد قانون بابای تو را خیس 
خودش  به  طرف  شاید  كند،  می 
گفته: من خودم قانون را خیس می كنم 

پولش هم نوش جونم، ناز شصتم!

3. در ادامه مخالفت با همه چی دولت و بعد از آنكه 
گفتند آن سرباز سیلی خور از »عنابستانی« از نفوذی 
های دولت بوده است شاید برای جبران آن قرار شده 
با همه دستورالعمل ها و مقررات دولت مخالفت شود 
حتی اگر هزینه اش جان آدم ها باشد! مگه بحث پول 
راه  هواواویلا«  »آه  چنین  كه  بوده  پوتین  و  پُست  و 

انداخته اید؟

4. شاید پایین كشاننده ماسك خواسته میزان حساسیت 
شما روزنامه های زنجیره ای و خبرنگاران عامل بیگانه و 

نفوذی را بسنجد كه سنجید!
به هرحال هرچه بوده ارتباطی به من و شما ندارد؛ زیرا 

حرمت قانون به مردم است نه قانونگذار!

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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ورزشی

لغو میزبانی روسیه از کشتی قهرمانی جهان۲۰۲۲ 
کمیته اجرایی اتحادیه جهانی کشتی میزبانی روسیه در رقابت های کشتی 

قهرمانی جهان۲۰۲۲ و رقابت های جهانی کشتی ساحلی را لغو کرد. اتحادیه 
جهانی کشتی در پیروی از سیاست های آژانس جهانی مبارزه با دوپینگ و 

رأی دادگاه CAS، شهر بلگراد پایتخت صربستان را به عنوان میزبان جدید 
رقابت های کشتی قهرمانی جهان۲۰۲۲ جایگزین کراسنودار روسیه کرد.

پایان لیگ برتر پومسه با قهرمانی راهیان
با پایان هشتمین دوره رقابت های لیگ برتر پومسه »جام ستارگان«، تیم 

راهیان موفق شد با ۸۴ امتیاز بر سکوی قهرمانی بایستد و کاپ 
قهرمانی را بالای سر ببرد. بایوران البرز با ۴۶ امتیاز به عنوان نایب 

قهرمانی رسید و پایگاه قهرمانی پومسه ایران با ۳۷ امتیاز بر 
سکوی سومی ایستاد.

بهرامی نژاد: فقط از ۵ درصد توانایی ام استفاده شد!
مربی با تجربه علم بدنسازی می گوید: فقط از ۵درصد توانایی ام در تیم ملی 

کشتی آزاد استفاده شد. مرتضی بهرامی نژاد درباره علت قطع همکاری 
با تیم ملی کشتی آزاد به عنوان مربی بدنساز، اظهارکرد: به دلیل 

مسئولیتی که در آکادمی ملی المپیک دارم، نمی توانستم ۱۵روز 
کامل به صورت قرنطینه درخدمت تیم ملی کشتی باشم.

سپهوند: حضور خارجی ها باعث پیشرفت است
سرمربی تیم بوکس پلیمر خرم آباد گفت:هدف ما از آوردن بوکسورهای خارجی 

پیشرفت این رشته بوده و در بستن قراردادها شأن بوکسورهای خود را 
حفظ کرده ایم.مرتضی سپهوند درمورد ورود پرقدرت تیم پلیمر خلیج 

فارس خرم آباد به رقابت های لیگ برتر بوکس، گفت: کادر ما یکی از 
بهترین کادرهای لیگ است که سابقه و رزومه قوی دارد.

اردوی تیم ملی بسکتبال سه نفره زنان چه زمانی آغاز می شود؟ 
نایب رئیس زنان فدراسیون بسکتبال می گوید با پایان لیگ برتر، اردوهای 

تیم ملی برای حضور در انتخابی المپیک آغاز می شود. اولین رویداد 
۵ تا ۹خرداد۱۴۰۰ به میزبانی اتریش برگزار می شود که ۴۰تیم 

)۲۰تیم زنان و ۲۰تیم مردان( از ۳۶ کشور حضور دارند. ایران در 
گروه B با ژاپن، اوکراین، ترکمنستان و استرالیا هم گروه است.

رقابت های دوربرگشت مرحله دوم لیگ برتر هندبال مردان از 23بهمن
رقابت های دور برگشت مرحله دوم لیگ برتر هندبال مردان قرار است از 23 

تا 29بهمن ماه به میزباتی تهران در تالار هندبال حاج قاسم سلیمانی 
فدراسیون هندبال برگزار شود. در پایان این مرحله چهارتیم راه یافته 

به نیمه نهایی مشخص خواهند شد. مرحله رفت این مسابقات از 
۱۴بهمن استارت خورده و در حال برگزاری است.

برتری سپاهان و تأسیسات دریایی در لیگ برتر هندبال زنان
دو تیم هندبال تأسیسات دریایی و فولاد مبارکه سپاهان در لیگ برتر هندبال 

زنان به برتری رسیدند. تیم تأسیسات دریایی درمرحله دوم دوردوم 
رقابت های لیگ برتر هندبال زنان مقابل کربنات سدیم با نتیجه ۲۸ 

بر۱۶ به برتری رسید .در دیگر دیدار، فولاد مبارکه سپاهان نیز با 
حساب ۳۳ بر۲۵ از سد سنگ آهن بافق گذشت.

نعمتی: امیدوارم اتفاق خوبی در انتخابی المپیک رقم بزنیم
بانوی ملی پوش تیروکمان گفت: شرایط خوبی دارم و من و هم تیمی هایم 

در تلاش هستیم در کسب سهمیه المپیک اتفاق خوبی رقم بزنیم. زهرا 
نعمتی درمورد وضعیت آمادگی خود برای کسب سهمیه المپیک 

گفت: درحال حاضر درکنار تیم المپیک تمرین می کنم خوشبختانه  
شرایط خوبی دارم و کمیته پارالمپیک نیز از من حمایت می کند.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »سعید خلخالی« 

- پیشکسوت فقید بسکتبال - را گرامی می دارد

با شروع لیگ بیستم و گذشت چهارده هفته از رقابت های 
برتر، کمی  لیگ  درخصوص شرایط  این فصل، صحبت 

آسان تر است.
بدون تعارف، لیگ بیستم نه از لحاظ آماری و نه در معیار 
کیفیت، نمره قابل قبولی را تا به این جای کار اخذ نکرده 
است، برای نتیجه گیری در این مورد، در وهله اول به نحوه 
بازی تیم ها و روند امتیازگیری آنان رجوع کرد. قطعا در این 
دو مشخصه، لیگ بیستم تا هفته چهاردهم، ضعیف ترین 
عملکرد را در بین فصول چند سال اخیر به خود اختصاص 

داده است.
اما نگارنده در چندین گزارش به »تغییر نگرش« آن هم از 
نوع متفی و مخرب، در فوتبال ایران اشاره کرده بود، که حالا 
پس از گذشت چهارده هفته از لیگ برتر، می خواهیم در 
این یادداشت، کمی عمیق تر به موضوع مذکور نگاه کنیم.

در ابتدا باید از انتقادی که از تیم های بالانشین جدول 
رده بندی انجام می شود شروع کنیم، به عقیده عده کثیری 
از کارشناسان، استقلال، پرسپولیس یا سپاهان و حتی 
تراکتور، فوتبالی زیبا را به نمایش نمی گذارند، در این مورد 
به خصوص، انتقادات از استقلالِ محمود فکری به بالاترین 
حد ممکن هم رسید، اما کادرفنی استقلال با بیان جمله 

»کی کهکشانی بازی می کند؟« از نوع عملکرد تیمشان دفاع 
کردند، در وهله اول، با شنیدن این جمله، کمی متاثر شدیم 
و در ادامه مطلب بیشتر درخصوص ریشه شیوع چنین 
عقیده ای در فوتبالمان صحبت خواهیم کرد، اما اگر به 
دفاعیه کادرفنی استقلال فکر کنیم، درمی یابیم جدا از تمام 
بار منفی ای که آن جمله داشت، واقعا در لیگ بیستم چه 

تیمی خوب بازی می کند؟
لیگ بیستم لبریز از تساوی های کسل کننده شده است، 
لیگی که قرار بود چندین مدعی تراز اول داشته باشد، هر 
هفته شاهد امتیاز از دست دادن مدعیان است، آن هم 
فقط با اشتباهات فنی ولاغیر، لیگی که صدرنشین آن کمتر 
از دو امتیاز از هر مسابقه کسب کرده و نه پدیده ای دارد و 
نه تیم غول کش و یقه گیری، نه بردهای پرگل دارد و نه 

جدال های تماشایی و نفسگیری...
اما لیگ بیستم، بدون شک سرآمدی بر رواج »سیستم 
نتیجه گیری« مطلق در فوتبال ایران است، اتفاقی که توعم 
با یک تغییر نگرش منفی در فوتبال ما بوده است، نگرشی 
که مربیان را دلخوش به بردهای اقتصادی یا دلبند به کسب 
حداقل امتیاز در دیدارهای بزرگ و بدتر از همه پارک کردن 
اتوبوس های اعصاب خردکن تدافعی مقابل دروازه هایشان 
کرده است، لیگی که در آن، از سیستم فوتبال دستی با اوت 
انداز های قهرمان ژیمناستیک رونمایی شد و با کم کردن 
طول و عرض زمین بعضی از تیم ها به دنبال نتیجه گیری 
هستند، همه و همه دست به دست هم می دهند تا این 

نگرش مخرب، بیشتر در فوتبال ما رواج پیدا کند.
ریشه و علت شیوع این نوع نگاه تماما منفی در فوتبال 
ما، هم می تواند دلایل متعددی داشته باشد که غالبا به 
نیمکت های تیم ها برمی گردد و رابطه مستقیمی با طرز 

تفکر و نوع نگاه کادرفنی تیم های لیگ برتر ما برمی گردد، 
از یک سو نیمکت هایی است که به مربیان بی تجربه و 
بدون مدرک سپرده شده است آن هم بر اساس مسائل 
هم  دیگر  طرف  از  پرده،  پشت  روابط  و  اسپانسرینگ 
سومدیریت در باشگاه های فوتبال ما و تغییر و تحولات 
متعدد و عدم ثبات روی نیمکت ها و بازهم همان علت 
مهم و قانون بدون منطق منع ورود خارجی ها، که در 
بی کیفیت شدن فوتبال ما و فرسایشی شدن لیگ برتر 

تاثیرات فراوانی را داشته است.
اما با جمع بندی تمام این علت ها و مرور رخداد های لیگ 
بیستم، واقعا چه تیمی در لیگ ما خوب بازی می کند؟ 
استقلالِ قانع فکری، پرسپولیسِ اقتصادی یحیی، سپاهان 
و گل گهرِ پرنوسان یا تراکتورِ ضعیف تر از متوسط شجاعی با 

تصمیماتِ عجیب و غریب زنوزی؟

سیستم نتیجه گیری مطلق در نگرش منفی لیگ بیستم؛

چه تیمی در فوتبال ما خوب بازی می کند؟

مستطیل سبز جهان فوتبال

حضور  در  زووله  متوالی  تساوی  دومین 
قوچان نژاد

هفته  خانگی  بازی  در  زووله  تیم 
بیست ویکم اردویژه هلند به تساوی بسنده 
کرد. رضا قوچان نژاد به عنوان سومین بازیکن 

تعویضی زووله از دقیقه 65 وارد زمین شد.

استون ویلا، شکست های آرسنال را دو رقمی 
کرد

در  بار  دهمین  برای  آرسنال  فوتبال  تیم 
انگلیس متحمل  برتر  فصل جاری لیگ 
شکست شد و بیش از پیش از سهمیه لیگ 

قهرمانان فاصله گرفت.

نظر  داوران  درباره  پیکه  حرف های  کومان: 
شخصی خودش بود

سرمربی تیم فوتبال بارسلونا تأکید کرد که 
نظر مدافع میانی تیمش درباره جانبداری 

داوران از رئال مادرید را تأیید نمی کند.

خانه نشینی ۶هفته ای در انتظار سرخیو راموس 
مدافع میانی تیم فوتبال رئال مادرید به 
دلیل برطرف نشدن مصدومیتی که باعث 
مدتی  برای  است،  شده  خانه نشینی اش 

طولانی تر از میادین دور خواهد بود.

لیورپول، صلاح را قربانی خرید امباپه می کند
باشگاه لیورپول برای به خدمت گرفتن مهاجم 
فرانسوی پاری سن ژرمن ممکن است ستاره 

مصری خود را قربانی کند.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی
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گشادش  سر  از  را  سرنا  دارید  متأسفانه  داورزنی  آقای 
می دمید! چرا که باور ندارید رشته کار را از دست داده اید!

با کمال تأسف باید گفت نه تنها دیگر نمی توانید گلی 
حس  ارضای  برای  فقط  که  بزنید  ایران  والیبال  سر  به 
افراد  و  گلستان  و  گرمابه  دوستان  با  خود  شهرت طلبی 
غیرورزشی که طالب نام و نانند بر طبل توخالیِ قهرمانی 
نوجوانان جهان و ایستادن تیم ملی بزرگسالان روی سکوی 

بازی های المپیک می کوبید!
بهتر نیست اول برگزاری مسابقات لیگ برتر باشگاه های 

کشور را با حداقل استانداردهای جهانی منطبق کنید؟!
درکجای دنیا مشاهده شده به هنگام بازی دوتیم که حتی 
یک ست را هم پشت سر گذاشته اند فرد ناآگاه و غیرفنی 
از در وارد شود و به داوران امر کند که جریان بازی به دلیل 
عدم شرایط لازم یکی از دوتیم  متوقف شود و از ادامه 

بازی خودداری گردد؟!
و بازهم تأسف بیشتر آن که پس از یک ساعت توقف بازی 
فرد غیرمسئول دیگری از در درآید و اجازه ادامه مسابقه را 

اعلام کند!؟
در  افراد  گماردن  مدیریت،  اصول  از  یکی  داورزنی  آقای 
جایگاه تخصصی شان است، شما اگر مدیر مدبری بودید 
که نیستید با بکارگیری افرادی که اطلاعات فنی شان در 
اندازه های بازی های لیگ برتر و دسته یک نیست، اوضاع را 
آشفته نمی کردید که میلیون ها بیننده از طریق گیرنده های 
به  باری  مسابقاتِ  نحوه  این  برگزاری  شاهد  تلویزیونی 

هرجهت هستند!
وقتی رئیس سازمان لیگ فردی باشد که فاقد 

از  و  است  مسابقات  برگزاری  فنی  اطلاعات 
وضع  ندارد  آگاهی  کوچک ترین  والیبال 

مسابقات هم بهتر از این نمی شود!
اگر مدارک تیمی ناقص است، اگر تیمی 
موقع  به  را  به مسابقات  ورودی  مبلغ 
پرداخت نکرده است و اگر فاقد مجوز 
است،  بوده  مسابقات  در  شرکت 

در  شرکت  کارت  چگونه 
مسابقات برایش صادر 

کرده اند؟! 

واگر دارای کارت شرکت در مسابقات را ناظر)فنی!( قبل از 
شروع بازی چک کرده است و ایرادی برای انجام مسابقه 
مشاهده نشده است، براساس کدام قوانین بازی در حال 

جریان را متوقف می کنید؟!
قبول کنید هرکسی را بهر کاری ساخته اند، ممکن است 
کسی مدیر خوب اقتصادی باشد اما کوچک ترین اطلاعی 
را  ناظری فنی مسابقات  آن  از  فراتر  والیبال و  از ورزش 

نداشته باشد.
بدیهی است که طراحی کار با اجرای آن متفاوت 
که  نیست  معنا  بدان  این  اما  باشد! 
هرمدیری می تواند رئیس فدراسیون، 
رئیس  یا  و  دبیر  رئیس،  نایب 
ناظر فنی خوبی  سازمان لیگ و 

باشد.
در مقطعی با استفاده از بازیکنان 
صغر سنی صاحب قهرمانی آسیا 
جنابعالی  نظر  به  جهان شدیم،  و 
این قهرمانی شایسته نام کشوری بود 
که تحت لوای نظام مقدس جمهوری 
اسلامی و کشوری مسلمان می خواهد 
به  را  اسلامی  فرهنگ  و  منزلت  و  شأن 
صادر  و  بشناساند  جهانیان 

کند؟!
با استفاده نادرست از 
افرادی که جایگزین 
کسانی کرده اید که 
مرارت  سال ها 
و  کشیده اند 
خبره های  از 
با تجربه و 
ن  ا رد کا

والیبال هستند، می خواهید وضع بهتر از این باشد؟!
به صورت  افرادی  است  ممکن  شد  اشاره  که  همان طور 
تئوری طرح های خوبی را ارائه دهند که قابل قبول و مورد 
تأیید جنابعالی نیزقرار بگیرد اما در اداره امور ناتوان باشند یا 
به عبارتی دلیلی ندارد مدیرانی که اطلاعات ورزشی ندارند، 
بتوانند مدیر لایق، مربی شایسته و مدیر اجرایی خوبی در 

امر برگزاری  مسابقات ورزشی باشند.
تصمیم گیری های غیرکارشناسانه و آنی، شعله اختلافات و 
بدرفتاری ها، ناسزاگویی و درگیری های فیزیکی را دامن زده 
است،  بفرمائید مقصر کیست؟! مسئول ضربه هایی که به 

بدنه ورزش به ویژه والیبال می خورد کیست؟!
باید همه کسانی که امروز برمسند ریاست و مدیریتی جلوس 

می کنند، بدانند درکدام موقعیتی قرار دارند و چه می کنند!
به هیچ وجه صحیح نیست با مدیریت غلطی که امروز در 
والیبال ما حاکم شده است بی انضباطی و فساد اخلاقی روز 

به روز رایج ترگردد و تداوم داشته باشد.
 آقای داورزنی از سر انصاف باید اذعان کنیم شما روزهای 
خوبی را در گذشته والیبال تجربه کرده اید ولی ای کاش برای 
دومین بار که روی صندلی ریاست فدراسیون والیبال ایران 
جلوس کردید، به جای رفیق بازی و انتصاب افراد غیرورزشی 
در پست های کلیدی افراد والیبالی که دارای سوابق درخشانی 
در طول سال های گذشته در تمام امور و برگزاری اصولی و 
درست مسابقات قهرمانی کشو و لیگ برتر باشگاه های کشور 
داشتند را از خود نمی راندید و به آینده والیبال حرفه ای با 
دید حرفه ای نگاه می کردید تا والیبال ایران که آوازه جهانی 
پیدا کرده و المپیکی شده را دچارآشفته بازاری نمی کردید که 

متأسفانه از سوءمدیریتی رنج می برد !
بد اخلاقی، توهین، ناسزاگویی و درگیری های مکرر در اغلب 
مسابقات لیگ به ویژه افتضاحی که در بابلسر رخ داد بس 
نبود، که شاهد درگیری های اخیر در دیدار دوتیم لبنیات هراز 
و خوشداب یزد و متوقف شدن طولانی بازی و فشارها و 
اعتراض های بی حد و حصر به راأی داوران شدیم تا جایی 
که حتی به آنچه که ویدئوچک به نمایش می گذاشت هم 

معترض شدند! فکر می کنید مقصر کیست؟!
گوش  به  سیلی  نواختن  و  ملی پوش  بازیکن  حمله 
تصویربردار و دستکاری دوربین فیلمبرداری شبکه ورزش 

سیمای جمهوری اسلامی را چگونه تعبیر و تفسیر می کنید 
که رسوایی به بار آورده است و حکایت از هرج ومرج در 

برگزاری مسابقات تجمعی در تهران دارد!
آقای داورزنی چرا والیبال ما به چنین سرنوشتی دچار شده 
است و چه کسانی مسئول این وضعیت آشفته هستند؟! 

شما یا وزیر محترم ورزش و جوانان؟!
درواقع بحث اصلی از همین جا شروع شده است و دیری 
است که در ورزش کشورمان شاهد حضورعناصر سیاسی در 
حوزه های مختلف مدیریتی هستیم که هیچ سنخیتی با 
ورزش ندارند و ورزش ایران توسط کسانی به اصطلاح  اداره 
می شود که غیرورزشی هستند و بر اساس دوستی و رفاقت 
و سیاسی بازی به ورزش ورود کرده اند و آسیب های جدی 
بر پیکر ورزش وارد نموده اند که جبران ناپذیرند! حال گمان 

می کنید مقصر اصلی چه کسی می تواند باشد؟!
روح  از  و  است  شده  فرهنگ   از  خالی  ورزش مان  عرصه 
که  نیست  خبری  ورزش  در  اخلاق  و  معرفت  معنوی، 

نیست!!
بر احوال این والیبال و اجرای مفتضحانه این دوره مسابقات 

نیز باید گریست!
طراحان و کارگزاران این مسابقات که تنها در اندیشه سفر 
وحضر باشند و بی خبر و بی تفاوت از آنچه که در رقابت های 

لیگ می گذرد، چه انتظاری جز این می توان داشت!
راستی آقای خوش سفر در کجا بسر می برند و از آلنکو 

سرمربی چندمیلیاردی تیم ملی والیبال ایران چه خبر؟!
گویا جناب آلنکو اظهار فضل فرموده اند که حاضر نیستند در 
شرایط کنونی که ایران درگیر با ویروس کروناست جانشان 
را به خطر افکنده وبه ایران سفر کنند! و در کمال بی شرمی 
ایشان در  تا  اعزام کنید  را به روسیه  امر فرموده اند تیم 

خانه شان تیم ملی کشورمان را تمرین بدهند!
طبیعی است، مربی که معمار والیبال با صرف میلیون ها 
دلار از بیت المال انتخاب کند بهتر از این نخواهد بود! زیرا 
قحط المربی در دنیاست و فقط آقای آلنکو برای هدایت تیم 

ملی ایران از آسمان نزول اجلال فرموده اند!
در اینکه آلنکو مربی خوبی است که توانسته است تیم 
روسیه را قهرمان بازی های المپیک کند شکی نیست، اما با 

چه قیمتی و با چه شرایطی؟!
 لطفاً بفرمایید اگر وضع ابتلاء به کرونا ویروس تا این 
حد وخیم و خطرناک است، چطور اجازه داده اید مسابقات 
لیگ برتر باشگاه های کشور به صورت تجمعی در تهران 

برگزار شود؟
یعنی بازهم مثلِ معروفِ یک بام و دوهوا در ورزش و 

فدراسیون والیبال ایران حاکم است؟!

مسئول ضربه هایی که به بدنۀ والیبال می خورد کیست؟

یک بام و دو هوا در والیبال ایران! 

داستان جلد

والیبال  معمار  مربی که  است،  طبیعی 
بیت المال  از  دلار  میلیون ها  صرف  با 
انتخاب کند بهتر از این نخواهد بود! زیرا 
آقای  فقط  و  دنیاست  در  قحط المربی 
از  ایران  ملی  تیم  هدایت  برای  آلنکو 

آسمان نزول اجلال فرموده اند!
که  است  خوبی  مربی  آلنکو  اینکه  در 
قهرمان  را  روسیه  تیم  است  توانسته 
بازی های المپیک کند شکی نیست، اما با 

چه قیمتی و با چه شرایطی؟!


